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Iedereen zit er warmpjes bij 

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 8 nov. '19, 
Gehoord de beraadslaging over de Begroting 2020, 

Constaterende dat: 
Het college onderzoek doet naar de ontwikkeling van een geotherrniebron, die de 
wijken Holtenbroek en AA-landen in de toekomst moet gaan voorzien van warmte 
Voor de kosten van warmteafname is afgesproken dat het NMDA (Niet Meer Dan 
Anders)-principe van toepassing is 
We in onze gemeente voorbeelden hebben van warmtenetten waarbij discussie is 
ontstaan over prijsvorming en daarmee betaalbaarheid van warmte 
Het college een participatietraject opzet bij de ontwikkeling van de Warmteplannen 
in Holtenbroek, AA-landen en Berkum 

Van mening dat: 
Het belangrijk is om van Zwolle een duurzame stad te maken en daarom de 
afhankelijkheid van aardgas moet worden afgebouwd 
De transitie naar duurzame energieopwekking alleen succesvol kan verlopen als er 
voldoende draagvlak is en blijft onder de inwoners 
Dit draagvlak enkel tot stand komt als de energietransitie voor de inwoners 
behapbaar en betaalbaar is 
Het voor de inwoners van Zwolle onvoldoende duidelijk is welke (financiële) 
gevolgen de energietransitie voor hen heeft 

Verzoek het College: 
Bij de communicatie richting inwoners niet alleen "over" hen te praten, maar vooral 
"met" hen in gesprek te gaan. 
Daarbij naast verenigingen en woningcorporaties ook vooral aandacht te hebben 
voor de huiseigenaren en ondernemers 
De totale kosten voor de gebruikers van warmtenetten in Zwolle te vergelijken met 
andere netten in Nederland. Met als doel te onderzoeken marktconforme prijzen en 
het voorkomen van buitenproportionele prijsstijging indien mogelijk op te nemen in 
de contractvorming met exploitanten. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Jeroen Doornbos Ron Klappe 


